

crkf

1st Session, 49th Legislature,
New Brunswick,
28 Elizabeth II, 1979

1^{re} session, 49^e Législature,
Nouveau-Brunswick,
28 Elizabeth II, 1979

JUN 14 1979

FACULTY OF
LAW LIBRARY
UNIVERSITY OF
NEW BRUNSWICK

BILL

77

PROJET DE LOI

AN ACT TO AMEND THE
HEALTH ACT

LOI MODIFIANT LA LOI SUR
LA SANTÉ

HON. BRENDA ROBERTSON

L'HON. BRENDA ROBERTSON

EXPLANATORY NOTE

This amendment provides statutory authorization to the Minister of Health to guarantee the indebtedness of nursing homes in the Province.

NOTE EXPLICATIVE

Modification prévoyant que le ministre de la Santé reçoive l'autorisation légale de garantir la dette des foyers de soin de la province.

**An Act to Amend the
Health Act**

**Loi modifiant la
Loi sur la santé**

Her Majesty, by and with the advice and consent of the Legislative Assembly of New Brunswick, enacts as follows:

Sa Majesté, sur l'avis et du consentement de l'Assemblée législative du Nouveau-Brunswick, décrète:

1 Section 6 of the Health Act, chapter H-2 of the Revised Statutes, 1973, is amended by adding immediately after subsection (6) thereof the following:

1 L'article 6 de la Loi sur la santé, chapitre H-2 des Lois révisées de 1973, est modifié par l'adjonction après l'alinéa (6) de ce qui suit:

6(7) The Minister may guarantee in whole or in part the indebtedness of nursing homes situated within the Province, subject to the approval of, and in accordance with terms and conditions as may be established in connection therewith by, the Lieutenant-Governor in Council.

6(7) Le Ministre peut, sous réserve de l'approbation du lieutenant-gouverneur en conseil et conformément aux modalités et conditions que ce dernier peut établir à ce sujet, garantir la totalité ou une partie de la dette des foyers de soins installés dans la province.

1st Session, 49th Legislature,
New Brunswick,
28 Elizabeth II, 1979

BILL

AN ACT TO AMEND THE
HEALTH ACT

Read first time

Read second time

Committee

Read third time

HON. BRENDA ROBERTSON

1^{re} session, 49^e Législature,
Nouveau-Brunswick,
28 Elizabeth II, 1979

PROJET DE LOI

LOI MODIFIANT LA LOI SUR
LA SANTÉ

Première lecture

Deuxième lecture

Comité

Troisième lecture

L'HON. BRENDA ROBERTSON
